

NOTICE

To: All FNCPA Members
Invited Guests

From: Chief Dwayne Zacharie, President

Re: Annual Conference

Date: February 23, 2017

This is to advise you that the First Nation Chiefs of Police Annual Conference has been scheduled to:

Date: April 26 & 27, 2017
Time: 0830 – 1630 hrs
Location: Sheraton on the Falls Hotel
5875 Falls Avenue
Niagara Falls, Ontario

Room Reservations - Group Name: First Nations Chiefs of Police Association, group rate: \$139.00 per night. To make your individual reservation, please contact the hotel directly and quote the group name to ensure preferred rate. Deadline for group rate is **March 24, 2017** or your reservation may not be guaranteed.

Toll Free: 1-800-519-9911, Phone: 905-374-4445

Lunch & Allergies –Lunch for the conference will be provided. For any participants attending that have food allergies, please provide admin@fncpa.ca with an email regarding your allergy.

Please fax/email your registrations with Karen Haines at fax (204) 856-5389 or email: admin@fncpa.ca

This conference is OPEN to all participants.

Dress Code: Business Casual

AVIS

A: Tous les membres FNCPA et Invites

De: Chef Dwayne Zacharie, Président

Re: Conférence Annuelle

Date: 23 Fevrier, 2017

Ceci-est pour vous informer que la Conférence Annuelle pour l'Association Première Nation des Chef de Police a été prévu pour:

Date : 26 & 27 Avril, 2017
Temps : 0830-1630 heures
Lieu : Sheraton on the Falls Hotel
5875 Falls Avenue
Niagara Falls, Ontario

Réservations de chambres – Des chambres ont été bloquées à un tarif réduit et les délégués sont responsables de faire leurs propres réservations individuelles. Pour facilite les réservations, les appelants doivent identifier la groupe: First Nations Chiefs de Police Association. La date limite de remise pour les réservations est le 24 Mars, 2017 ou votre réservation peut ne pas être garantie.

Toll Free: 1-800-519-9911, Telephone: 905-374-4445

Déjeuner & Allergies - déjeuner pour la conférence annuelle est fourni. Pour les participants à qui ont des allergies alimentaires, veuillez fournir un courriel au sujet de votre allergie à admin@fncpa.ca.

Veuillez confirmer votre présence auprès de Karen Haines au (204) 856-5374 ou par courriel : admin@fncpa.ca

Cette conférence EST OUVERTE à tous les participants

Code Vestimentaire: Vêtement Décontracté

NOTICE

To: All FNCPA Members
Invited Guests

From: Chief Dwayne Zacharie, President

Re: Awards Luncheon

Date: February 23, 2017

This is to advise you that the First Nation Chiefs of Police Association Awards Banquet has been scheduled to:

Date: April 26, 2017
Time: 1200 – 1400 hrs
Location: Sheraton on the Falls Hotel
5875 Falls Avenue
Niagara Falls, Ontario

Room Reservations - Group Name: First Nations Chiefs of Police Association, group rate: \$139.00 per night. To make your individual reservation please contact the hotel directly and quote the group name to ensure preferred rate. Deadline for group rate is **March 24, 2017** or your reservation may not be guaranteed.

Toll Free: 1-800-519-9911, Phone: 905-374-4445

Lunch & Allergies –Lunch will be provided for Awards Ceremonies. For any participants attending that have food allergies, please provide admin@fncpa.ca with an email regarding your allergy.

Please fax/email your registrations with Karen Haines at fax (204) 856-5389 or email: admin@fncpa.ca

The lunch is OPEN to all participants, with registration.

Awards Lunch: Dress Uniform

AVIS

A: Tous les membres FNCPA et Invites

De: Chef Dwayne Zacharie, Président

Re: Déjeuner des prix

Date: 23 Fevrier, 2017

Ceci-est pour vous informer que le déjeuner des prix pour l'Association Première Nation des Chef de Police a été prévu pour:

Date : 26 Avril, 2017
Temps : 1200-1400 heures
Lieu : Sheraton on the Falls Hotel
5875 Falls Avenue
Niagara Falls, Ontario

Réservations de chambres - Des chambres ont été bloquées à un tarif réduit et les délégués sont responsables de faire leurs propres réservations individuelles. Pour faciliter les réservations, les appelants doivent identifier la groupe: First Nations Chiefs de Police Association. La date limite de remise pour les réservations est le **24 Mars, 2017** ou votre réservation peut ne pas être garantie.

Toll Free: 1-800-519-9911, Telephone: 905-374-4445

Déjeuner & Allergies - déjeuner pour la réunion d'affaires est fourni. Pour les participants à qui ont des allergies alimentaires, veuillez fournir un courriel au sujet de votre allergie à admin@fncpa.ca.

Veuillez confirmer votre présence auprès de Karen Haines au (204) 8565374 ou par courriel : admin@fncpa.ca

Cette conférence EST OUVERTE à tous les participant, avec registration.

Code Vestimentaire: Vêtement Décontracté